

Date: 28 December 2023

التاريخ: 28 ديسمبر 2023

Boursa Kuwait Company

السادة / بورصة الكويت المحترمين

**Subject: Supplementary Disclosure
regarding the completion of the
purchasing of non-listed shares**

**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن إتمام صفقة شراء
أسهم غير مدرجة**

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the supplementary disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form		
28/12/2022		التاريخ Date
National Petroleum Services Company (K.S.C.P)	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
Supplementary Disclosure regarding the completion of the purchasing of non-listed shares	افصاح مكمل بشأن إتمام صفقة شراء أسهم غير مدرجة	عنوان الإفصاح Title of Disclosure
2023/12/13	2023/12/13	تاريخ الإفصاح السابق Date of previous Disclosure
We are pleased to inform you that National Petroleum Services Company (K.S.C.P), has finalized all the procedures regarding the purchase of 52.92% of the share capital of United Oil Projects Company (K.S.C.C) ("UOP") with a total value amounting to 15,029,920 Kuwaiti Dinar (only fifteen million and twenty nine thousand and nine hundred and twenty Kuwaiti Dinar) according to the asset valuation report prepared by an independent asset evaluator, and the investment advisor's report prepared by an independent investment advisor, including the opinion of the fairness of the valuation.	تحيطكم علماً الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة، بالانتهاء من كافة الإجراءات الخاصة بشراء ما نسبته 52.92% من أسهم رأس مال الشركة المتحدة للمشروعات النفطية (ش.م.ك.م) وذلك بقيمة إجمالية بلغت 15,029,920 دينار كويتي (فقط خمسة عشر مليوناً وتسعة وعشرون ألفاً وتسعمائة وعشرون دينار كويتي لا غير) وذلك وفقاً لتقرير تقييم الأصول المعد من قبل مقوم أصول مستقل، وتقرير مستشار الاستثمار المعد من قبل مستشار استثمار مستقل متضمناً الرأي بعدالة التقييم.	التطور الحاصل على الإفصاح Updates that occurred to the Disclosure
Increase in the volume of investments of National Petroleum Services Company (K.P.S.C.) by amount of KD 15,029,920.	زيادة في حجم استثمارات الشركة الوطنية للخدمات البترولية - (ش.م.ك) عامة، بمبلغ 15,029,920 دينار كويتي.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The Financial impact of the update (if any)




Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO

مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي